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Onderwerp: Andere opzet mantelzorgcompliment

De VVD fractie verzoekt het college om de volgende vragen te beantwoorden:

1.

2.

3.

Waarom denkt het college nu meer mensen te bereiken dan dat dit eerder het geval was? 
Het is een utopie dat de dorpsondersteuners/wijkverbinders exact weten wie mantelzorger 
is. Daarnaast is niet overal een dorpsondersteuner/ wijkverbinder aanwezig.

Nu heeft het college besloten om het mantelzorgcompliment anders te gaan organiseren. 
Als reden kunnen we lezen dat de Gemeente niet alle mantelzorgers bereikte in de 
huidige opzet en er maar één mantelzorger per aanvrager in aanmerking kwam.

Het college wil de uitvoerende taak bij de dorpsondersteuners / wijkverbinders 
neerleggen. In de voorjaarsnota wordt gesteld dat de dorpsondersteuners/wijkverbinders 
al tegen de grenzen van hun capaciteit lopen. Waarom is dan toch voor deze oplossing 
gekozen?

Door de andere aanpak heeft de mantelzorger niet meer de vrijheid om iets aan zichzelf te 
besteden maar is afhankelijk van wat de dorpsondersteuner/wijkverbinder "bedenkt". Wat 
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Na iedere mantelzorgmarkt klonken er positieve geluiden. Neem als voorbeeld de 
mantelzorgmarkt van vorig jaar, 18 november. Toen was er sprake van een geslaagde 
mantelzorgmarkt. De mantelzorger kreeg een cheque van 100 euro om die naar eigen 
wens op de mantelzorgmarkt te verzilveren bij ruim 30 lokale ondernemers die hun 
producten en diensten tentoonstelden. Het idee was gebaseerd op: "er is bewust gekozen 
om het op deze manier te doen, want nu besteden de mantelzorgers het echt voor 
zichzelf en verdwijnt het geld niet naar andere algemene uitgaven". Dit betekende tevens 
een financiële injectie voor de lokale middenstand.

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE
(vragen ingevolge artikel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de 

gemeenteraad van de gemeente Gennep)

Toelichting:

Mantelzorgers zorgen voor hun naasten die (chronisch) ziek zijn. Dit doen zij meer dan 
acht uur per week, tenminste drie maanden lang. Niet alleen ondersteunen zij hun 
naasten maar ontlasten zij ook zorginstellingen. Door hun inzet hoeft er namelijk minder 
vaak beroep te worden gedaan op professionele zorg. En daar zijn wij hen als gemeente 
erg dankbaar voor. Aldus de website van de Gemeente Gennep.
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4. Door het mantelzorgcompliment niet meer als een cadeaukaart (te besteden aan lokale 
ondernemers) aan te bieden ontneemt het college een financiële injectie in de Gennepse 
economie. Waarom heeft het college hiervoor gekozen?

is er gebeurd met de gedachte van het college: "nu besteden de mantelzorgers het echt 
voor zichzelf".




